
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 12. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål CO
Ministeren bedes forholde sig til de seneste ugers begivenheder, hvor adskilli-
ge kommuner både har fejlinformeret samt videregivet forkerte og/eller man-
gelfulde informationer til tusindvis af borgere vedrørende kontanthjælpsloftet
og 225-timers reglen. Der henvises i denne forbindelse til de på BEU alm. del
- bilag 266 omdelte eksempler. Finder ministeren forløbet acceptabelt i forhold
til at sikre borgernes retssikkerhed? Vil ministeren redegøre for, hvordan man
har forsøgt at imødekomme de bekymringer om manglende støtte til at sikre
en ordentlig implementering som bl.a. KL fremsatte allerede ved høringen af
lovforslaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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